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Mietin omenatarhassa touhutessani runsaan vuoden aikana kirjoittamiani näyttelypäällikön blogeja. 

Tuntuu kuin olisi surffannut aallolta seuraavalle, suunnistanut sumussa ja arvaillut tulevaa. 

Päivälleen vuosi sitten kirjoitin: Joudumme opettelemaan ja tottumaan uusiin tapoihin toimia, 

käyttäytymään huomioiden tautiriskin olemassaolon. Yhdyskuntatekniikka-näyttelyn valmistelu 

jatkuu tehtyjen linjausten mukaisesti. Samalla seuramme tiiviisti tautitilanteen kehittymistä ja 

vaikutusta tapahtumien järjestämiseen. Toistelenko taas näitä samoja? 

Toistelen – mutta jotain on muuttunut. Ensimmäistä kertaa koronapandemian aikana meistä 

jokainen voi konkreettisesti vaikuttaa tilanteen haltuun saamiseen. Otetaan molemmat rokotteet! 

Sain toisen rokotteeni heinäkuussa. Arka olkavarsi muistutti pari päivää, että tein pienen oman 

osani laumasuojan hankkimisessa. 

Heinäkuussa mediassa alkanut spekulointi tulevista strategioista ja ohjeistuksista on ollut 

ärsyttävää, kun selkeitä linjauksia tarvittaisiin jo. Esimerkiksi koronapassi, joka kertoisi kahdesta 

saadusta koronarokotteesta, negatiivisesta testituloksesta tai sairastetusta koronataudista, 

mahdollistaisi tapahtumien koronaturvallisuuden. Se ei mielestäni uhkaa yhdenvertaisuutta, kun 

passin saamiseksi on useampia tapoja.  Myös meillä, jotka haluamme jatkaa vastuullisesti 

mahdollisimman normaalia arkea, on oltava oikeutemme.  

Kärsimättömänä odottelemme viranomaisten tulevia linjauksia. Yhdyskuntatekniikka-näyttelyn 

järjestäminen on kuin ison laivan ohjaamista. Tavoitteemme on seilata satamaan ilman turhia 

käännöksiä. Tiedotamme kaikille osapuolille uusimmista ohjeista, kun saamme ne selville. 

Lokakuun näyttelyn valmisteluissa siirrytään pian loppusuoralle. Tapahtuman järjestäjien tavoite on 

edelleen sama: turvallinen kohtaaminen kasvokkain. 

 


